
Referat 
Referat skolebestyrelsesmøde på Filstedvejens Skole.  

Dato: 18. november 2020 

Tid: kl. 17:00 – 18:00 

Mødested Dagsorden Talerække Referent Forplejning Tidtager Fraværende 

Alrum 2   RW   Sidse 

Lotte 

Jonas 

 

Afbud: Sidse Kristensen, Lotte Falk Petersen  

 

Ordstyrer: Peter Rasmussen 

 

Forkortelse af deltagende medarbejdere: 

PR: Peter Rasmussen, RW: Rolf Wesselhøft, CP: Caroline Pedersen, JK: Josefine Knudsen, HA: Helle Andersen 

Fra elevrådet: Næstformand: Wilas Steen Nielsen 

Forældrerepræsentanter: Jesper Andersen, Pernille Sønderby Nielsen, Susi Bolander, Mona Buss Buksti, Nanna Tribler, Monica Clemmensen, 

Sanni Jørgensen 

 

Tid Emne og ansvar Hvad 
skal vi 
udrett
e? 
(O/D/
B) 

Proces Referat/noter/beslutning 

 Velkommen til de nyvalgte. 

Herunder fordeling til udvalg 

Og valg af ny næstformand 

til skolebestyrelsen 

  PR bød velkommen til de nyvalgte. 
Orientering om, at Mark Chapman er trådt ud af bestyrelsen. Nanna er indtrådt i stedet. 
Præsentationsrunde. 
Skolebestyrelsen skal konstituere sig i økonomiudvalg og ansættelsesudvalg.  
Der skal vælges en næstformand: Nanna Tribler vælges. 



 Økonomiudvalg: 
Peter 
Josefine 
Jesper 
Sidse 
 
Ansættelsesudvalg: 
Nedsættes fra gang til gang. Der vil blive skrevet ud til alle forældrevalgte i bestyrelsen om de har mulighed og lyst til 
at være en del af det pågældende ansættelsesudvalg. 
 

 Tilbagemelding ift. elevråd 

og Corona, rejst af 

elevrådsformanden på 

foregående møde. 

 

  Fra sidste møde: 

Det virker som om Corona retningslinjerne ikke bliver overholdt så stringent som tidligere: 

Det opleves, at de mindre elever bevæger sig ind på de store elevers områder i frikvartererne og de store årgange 

blander sig med hinanden. RW har været ude i klasserne og tale med eleverne om dette og hygiejne, samt indskærpet 

overfor personalet (gårdvagterne) at skride ind ved brud på retningslinjerne.  

Der efterlyses en mere synlig og langsigtet mødeplan for elevrådsmøderne: 

PB udarbejder en plan for elevrådsmøderne, som bliver tilgængelig for elever og SKB hurtigst muligt. 

Elevrådet mødes ca. hver anden måned. 

Det store og lille elevråd mødes som regel ikke mere end 1 – 2 gange årligt. PB koordinerer med Jonas, som er 

elevrådsansvarlig lærer på mellemtrinnet. 

Forældrerepræsentant Lotte, der selv har langvarig erfaring med elevrådsarbejde tilbød at bidrage til at inspirere 
udviklingen af elevrådsarbejdet på skolen: 
PB har kontaktet Lotte for at høre, hvad hun har i tankerne ift. elevrådet. 

 Elevråd 

 

  Intet nyt siden sidst 

 Corona har ramt 

Filstedvejens skole 

 

  Vi har nu haft vores første tilfælde af elever, som er smittet med Covid-19. 

Det har været en lærerig proces. Ledelsen har været supporteret af forvaltningen i samarbejde med Styrelsen for 

Patientsikkerhed. 

Smitteopsporingen viste sig at være effektiv. Det lykkedes at standse smittespredningen. 

Forældrene har været gode til at følge anvisningerne ift. testforløb og tilbagemelding til skolen, når de modtager 

testsvar. 

 

Det blev besluttet, at skolen informerer om, hvem forældrene skal ringe til ved smittetilfælde i weekenden og om 

aftenen.  



Skolen orienterer forældrene om, hvordan der kommunikeres ved smittetilfælde. Skolen orienterer, når der er 

konstateret smittetilfælde.  

 

Skolen opfordrer gæster på skolen til at anvende mundbind. SKB bakker op om dette.  

  

 Orienteringer: Ledelse / 

Personalet 

 

  Formand: Intet 
Ledelse: Skolen giver æbleskiver og rød saft til klippedag. Det bringes ud i klasserne.  
Personale: Intet 

 Eventuelt   Spørgsmål: Hvordan fungerer det med indskolingens brug af skolebod? 
PR: Det kommer med som et selvstændigt punkt på næste SKB-møde. 
 
Der efterlyses information på skolens hjemmeside om bodkort ift. bestilling af bodkort og overførsel af penge hertil. 
 
Tilknytning af klubtilbud til Alrum 4 (kørsel). Jesper og PR undersøger nærmere. 
 

 Lukket møde O   

 Næste møde:   17. december 2020 

 

 

 

 

 


